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Sz. P. Przemysław Staniszewski 
Prezydent Miasta Zgierza 

INTERPELACJA 

Dotyczy: Modernizacji zjazdu publicznego z ulicy Parzęczewskiej na odcinku wjazdu na 

teren Poczty Polskiej oraz pobliskiego osiedla mieszkaniowego. 

Szanowny Panie Prezydencie. 

Działając na podstawie art. 24 pkt. 3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U.2024.609 t.j.), zwracam się do Pana Prezydenta z interpelacją dotyczącą 

modernizacji zjazdu publicznego z ul. Parzęczewskiej (w rejonie wjazdu na teren Poczty 

Polskiej) do budynku usługowego oraz osiedla mieszkaniowego. 

Na podstawie własnych obserwacji jak i zgłoszeń mieszkańców pragnę zwrócić się do 

Pana Prezydenta z wnioskiem o interwencję w sprawie naprawy (modernizacji) i utwardzenia 

nawierzchni przyległej do zjazdu publicznego zlokalizowanego w rejonie wjazdu na teren 

Poczty Polskiej w okolicy znajdującego się po przeciwnej stronie Wojewódzkiego Szpitala 

Specjalistycznego im. Marii Skłodowskiej - Curie. 

Zjazd ten, choć wybudowany stosunkowo niedawno, jest wąski, a jego połączenie 

z jezdnią ul. Parzęczewskiej znajduje się w nienajlepszym stanie technicznym. Obsługuje nie 

tylko budynek usługowy (placówkę pocztową), ale także osiedle mieszkaniowe, śmietnik 

i punkt zbiórki odpadów komunalnych. Z tego względu natężenie i różnorodność ruchu 

pojazdów osobowych, dostawczych, służbowych oraz pojazdów odbierających odpady jest 



znaczna, co z pewnością przyspiesza degradacje nawierzchni, szczególnie w miejscu 

połączenia zjazdu z drogą publiczną. 

Ubytki w nawierzchni oraz nierówności stają się coraz bardziej widoczne i pogłębiają się 

z każdym dniem, co przekłada się na pogorszenie bezpieczeństwa ruchu drogowego oraz 

jakości życia mieszkańców okolicznych budynków. 

Obecnie istniejące ubytki i dziury w nawierzchni sukcesywnie się powiększają, 

stwarzając zagrożenie dla użytkowników drogi oraz wpływając negatywnie na komfort 

i bezpieczeństwo ruchu. 

W związku z powyższym proszę Pana Prezydenta o podjęcie działań mających na celu 

naprawę nawierzchni w obrębie włączenia zjazdu do ul. Parzęczewskiej, utwardzenie 

fragmentu drogi przyległego do zjazdu oraz ewentualne poszerzenie zjazdu, jeśli oczywiście 

pozwalają na to warunki techniczne. 

Z wyrazami szacunku, 

Radny Rady Miasta Zgierza 


